
 
 

Protokoll AK möte  
 
Deltagare: Mathias Bergh, Rainer Bladh, Fredrik Sandström,  Kristina Hellgren, Sören Johansson, Viktoria Ögren, Erika 
Lundstedt, Mattias Kangas, Maria Edström, Oscar Stenberg, Erik Frohm och Andre Nyström  
 
Datum: 2023-11-06 
 
Tid: 2000-2131 
Plats: Teams 
 

1. Lägerplaner 
- U16: Planering klar och inbjudan Tärnaby ligger ute. Kangas trycker på om inbjudan om nästa läger. 

Inget obligatoriskt boende på hotellet. Ingen samordning för boendet utan man löser det själva.  
- U14: Planering klar och inbjudan Tärnaby ligger ute.  
- U12: Planering klar och inbjudan Tärnaby ligger ute. 
- Övrigt: U16 Skolningsläger i Idre v4 gällande födda år 2008. VI pratar ihop oss hur vi skall hantera 

boendet på lägret v 46.  
 

2. Rapport från distriktsledare och utbildare 
- Maria har skickat ut info från DU mötet. Se sidan 2 i detta protokoll. 
- Ungefär samma tema från DT mötet. Vill att man fortsätter på det sätt som vi jobbar på idag både inom 

distrikten och i landet och detta upplägg kommer att fortsätta.  
- Dialog om flourförbudet och den utmaning vi står inför. Genomfördes roadshow i Skellefteå igår och 

ett stort antal skidor klarade ej kraven trots att de var genomgångna enligt föreslagen rutin. Viktigt att 
lyfta i klubbarna att detta är viktigt att genomföra enligt instruktion och gärna använda flour cleaner 
varje gång man vallar. Är det rimligt att vi skall ha samma krav på mätvärde som FIS? Inom alpint testas 
det bara efter målgång men inom längd får man testa innan start. Vi lämnar uppdrag till Fredrik och 
Andre att skriva ihop frågor till förbundet. Skickas till Rainer som förmedlar till förbundet. 
 

3. Tävlingar och ranking 
- Påminnelse om att lägga ut tävlingar, samt att när man gör det meddela Mathias B som godkänner 

dessa på Idrottonline. 
- Tilläggsregler utskickade. Behöver bestämma hur vi skall göra med ranking och vem som 

sammanställer. Mattias Kangas får i uppdrag att kika lite hur andra distrikt gör och sen beslutar vi på 
nästa möte. 
 

4. Stipendieröstningar, förslag till framtiden 
- Alla behöver aktivt deltaga i både nomineringar och omröstningar, var för lågt engagemang denna 

gång. 
- Framtida krav att en deltagare som nomineras också skall ha en motivering för att övriga skall kunna ta 

ställning.   
- Behöver utveckla hur vi jobbar med stipendierna, Ordförande driver denna fråga framåt.  

 
5. Ekonomi 

- Rainer fortsätter dialogen, då det är oklart hur det ser ut.  
- Budget behöver skickas in för denna säsong, Rainer ansvarar. 
- Beslutas att vi skall subventionera 500 kr från AK till varje åkare avseende fart. Gäller åldrarna u12 till 

u16.  
 

6. Övrigt 
- Kvarstående punkt från fg möte: Förslag hur vi utvecklar vår verksamhet i distriktet skall tas fram till 

nästa möte med målsättning är vi skall bli fler. Ex förbundet tog bort stödet till U12s regionsfinal. Kan vi 
stötta från distriktet på ett eller annat sätt? Varje klubb får i uppdrag att ta fram ett förslag som 
presenteras på nästa möte 

- Varje framtida möte inleds med att gå igenom årshjulet. Mathias Bifogar förslaget på sid 3. 
 

 
7. Nästa möte 



 
 

2023-12-04  kl 2000-2100 
 
 
Protokollförare 
Mathias Bergh, Lycksele IF 
 
 

 
Information från DU Träff 
 
Hej gänget. 
 
Lite kort uppdatering från kvällens DU träff. 
 
Den "Hållbara Idrottaren" finns ute i utbildningsprotalen som en digital utbildning. 
Förbundet trycker på om att alla klubbar ska gå den gärna i grupp tillsammans för att vi gemensamt ska 
kunna hjälpa våra ungdomar att må bra, kunna fortsätta utvecklas inom sin idrott och förebygga ev 
framtida problem.  
 
https://utbildning.skidor.com/education/39 
 
Utbildningen Alpinfys som hölls i Umeå tidigare i höst kommer att fortsätta att genomföras. Där får man 
önska om när och vart den ska genomföras igen. Har vi önskemål så kan vi meddela detta. Men med tanke 
på att det var i vårt distrikt den redan genomförts så ligger vi kanske inte högst upp på listan. 
 
Det kommer även finnas en möjlighet till certifiering efter genomförda SATU utbilndingar SATU I 
(Barntränarcertifiering), SATU II (Ungdomscertifiering) och SATU III (Elittränarcertifiering).  Mer information 
och tillvägagångssätt för detta kommer.  
 
De trycket även på om vikten av att vi når ut till alla om flurförbudet. Det kommer att genomföras 
kontroller på alla nivåer vilket är viktigt att alla är medvetna om.  
 Dela gärna länken till webbinariet i era klubbar så att ingen missar vad som gäller och hur man löser det 
på ett bra sett. 
 
https://www.skidor.com/nyhetsrum/nyheter-fran-ssf/2023/2023-09-26-missade-du-webbinariet-om-en-
fluorfri-framtid---for-barn-ungdom 
 
https://www.skidor.com/nyhetsrum/nyheter-fran-ssf/2023/2023-09-21-missade-du-webbinariet-om-en-
fluorfri-framtid---for-elit--motionar 
 
https://www.skidor.com/download/18.2727069018813bdc2418aa0a/1684333450851/230517%20Reko
mmendation%20reng%C3%B6ring%20fluorvalla.pdf 
 
Påminn gärna tränarna i era grupperna om Ledarguiden för tips, stöd och inspiration nu när snösäsongen 
drar igång. 
 
https://www.skidor.com/idrotter/alpint/utbildning/ledarguiden 
 
 
 
//Maria  
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 
 
 

 
 



 
 

 
 
 


